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 Protokół nr 122/2017 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 26 października 2017r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Na wniosek przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o 

następujący punkt: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 5 do arkusza 

organizacji roku szkolnego 2017/2018 w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. 

Stajszczak. Stanowi on załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu uchwały Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim w sprawie ustalenia na 2018 rok wysokości opłat za usuwanie 

statków lub innych obiektów pływających z obszaru wodnego i ich przechowywanie. 

/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku / 

Pan Kłosowski poinformował, że zarówno w/w jak i poniższy projekt uchwały zostanie 

poddany konsultacjom społecznym. Zaproponował, że konsultacje odbędą się w terminie od 

27 października do 6 listopada. 

Pani Sekretarz zgłosiła poprawkę w projekcie uchwały Rady Powiatu w  sprawie ustalenia na 

2018 rok wysokości opłat za usuwanie statków lub innych obiektów pływających z obszaru 

wodnego i ich przechowywanie w numeracji paragrafów.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

A. Stajszczak. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu uchwały Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim w sprawie ustalenia na 2018 rok wysokości opłat za usuwanie 

pojazdów z dróg i ich przechowywanie. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

A. Stajszczak. 

 

/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
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Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego Powiatu 

Nowomiejskiego w 2018r.z zakresu udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych/ 

 

Pani Haska poinformowała, że ogłoszenie o konkursie zostanie umieszczone w dniu 

dzisiejszym na stronie internetowej powiatu oraz na tablicy ogłoszeń. Dodała, że oferty mogą 

wpływać do 17 listopada. Nadmieniła, że trwają prace nad ustawą o nieodpłatnej pomocy 

prawnej i przepisy mogą się zmienić, niemniej jednak trzeba rozstrzygnąć konkurs do          

30 listopada.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

A. Stajszczak. 

 

/na posiedzenie wszedł pan M. Buliński/ 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania komisji konkursowej w celu opiniowania ofert złożonych przez 

organizacje pozarządowe prowadzące działalność pożytku publicznego. 

 

Zarząd powołał komisję, w skład której weszli: 

1. Przedstawiciel podmiotu zlecającego zadanie –  Katarzyna Trzaskalska, 

2. Radny Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim – Elżbieta Grzonkowska, 

3. Przedstawiciel Rady Organizacji Pozarządowych Powiatu Nowomiejskiego – Zbigniew 

Kremski . 

W pracach komisji konkursowej uczestniczą z głosem doradczym:  

1. Sekretarz Powiatu – Ewa Kalisz Górzkowska. 

2. Pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych – Jolanta Haska. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

A. Stajszczak, M. Buliński. 

 

/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania Zespołu projektowego do realizacji projektu „Termomodernizacja 

budynku Domu Dziecka w Pacółtowie”. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Domżalska – inspektor ds. funduszy zewnętrznych/ 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

A. Stajszczak, M. Buliński. 

 

/pani J. Domżalska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały 

Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 5 do arkusza organizacji roku 

szkolnego 2017/2018 w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska - naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Orłowska poinformowała, że aneks jest związany z przyznaniem nauczania 

indywidualnego dla uczennicy Zasadniczej Szkoły Zawodowej w ZSZ w Kurzętniku. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 

A. Stajszczak, M. Buliński. 
 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/199/2016 z dnia 15 grudnia 2016r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2017 – 

2034 po korekcie. 

 

Pani Skarbnik omówiła zmiany w WPF i w budżecie na rok 2017. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński. 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale nr 

XXVII/200/2016 z dnia 15 grudnia 2016r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

nowomiejskiego na 2017r. po korekcie. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak, M. Buliński. 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pan Buliński zapytał, czy została sprawdzona elewacja na budynku biblioteki /stary budynek/ 

przy ZS im. C.K. Norwida oraz czy zostały podjęte działania dotyczące zabezpieczenia 

elewacji. 

Pan Starosta odpowiedział, że jeszcze nie zostało to sprawdzone ale w tym tygodniu 

pracownik Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw Gospodarczych dokona sprawdzenia 

elewacji budynku. 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

                                                                                                     Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                           Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                             


